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Od posledního mého „plkání“ uběhl nějaký ten týden, kdy jsem se stal 

sběračem neduh, návštěv špitálů a dalších negativ staří a nezřízeného 

mládí.Dovoluji si zde poděkovat všem, co mi to pomohli ulehčit – Jir- 

kovi, Martinovi,Ivaně,Pavlíně a dalším… 

Ačkoliv DRB je povětšinou lživý, nepravdivý, tak níže vyslovené poví- 

dání má v sobě hodně pravdy 

Ad jedna… 

V TOMÍKU bylo napsáno o útočné invazi myšiček na náš stan s výsle- 

kem cca 8 děr. Pisatel napsal, že nemá smysl hledat viníka a to byl 

ale hodně hodný.Stan sloužil na Prázdnění, dal se sušit a několik částí  

v klubovně zůstalo. Několikrát jsem upozornil na tuto skutečnost. Bylo 

mi řečeno, že jsou určení, co to měli udělat. Ale zásadou je kontrola 

od toho, kdo dal pokyn !!!! Dával jsem na klubovnu od listopadu jedovou 

pochoutku a to naposledy v lednu. To nestačilo a tak máme znehodno- 

dnocen hangár za 35.000. Zajímá to vůbec někoho ??? Hledá se mož- 

nost opravy??? Za všechno vždy někdo může…. 

Ad dvě…. 

Téma TÁBOŘIŠTĚ. Ano, jsou u nás i „ nepříznivci“ této latifundie, 

ale řekněme si, že přináší oddílu každoročně několik desítek tisíc ka- 

ček a vůbec k našemu oddílu již desítky let patří. A nyní k problémům 

letoška. Celé prázdniny bylo již v září obsazeno, ale v únoru byl třetí 

turnus zrušen ( změna vedení oddílu, který si na nás kladl požadavky, 

kterým nešlo vyhovět – 70 lidí, volné stany, atd ) Uveřejnili jsme 

volný termín a došly dvě reakce, kdy ta první přijala nabídku, ale po 

měsíci byl pobyt odvolán. Druhá reakce již tábořiště sehnala. Opět 

inzerce, nabízení a zatím NIC a mám obavu, že se termín neobsadí !!! 

A tak mimo týdnu po postavení budeme muset hlídat i uprostřed práz-

dnin celých čtrnáct dní. Prosím hledejme společně řešení - nabídky na 

hlídání,či možnost rekreace rodin v přírodě, atd. Nebylo by asi fér 

aby řešení problému odnesl jeden, či dva lidé. No, aby toho nebylo 

málo, tak v posledních dnech přibudnul problém – HAJZLÍCI !!! Víme, 

že se krátí životnost a plánovali jsme zadat výrobu nových přes letoš- 

ní zimu ( ostatně dejte tipy, kdo by ochoten a schopen je vyrobit ) 

Ale rozmary počasí, zimní větry a silně nahnile podklady zavinily vel- 



kou náklonnost mimo svislost přirozena. Musíme je naklonit zpět, 

vyměnit podklady a zprovoznit je tak, aby ještě jednu sezonu 

posloužily. Je to napsáno jednoduše, ale bude zde 1.června v 

sobotu silných chlapských rukou potřeba. Dovoluji si Vás POPROSIT, 

aby jste přišli pomoci, jelikož prázdniny se blíží…Odložte, opět pro-

sím,případné jiné plánované aktivityn odsunuli, toto je velmi důležité…. 

Ad tři… 

Dovolil jsem si požádat o seznam členů oddílu a s potěšením jhsem 

zjistil, že máme nováčky. Zároveň vím, že mnozí prckové chodí na 

Klubování a Holduj a nejsou členy ?? Ostatně ty dvě jmenované akce 

spíše slouží na zimní období a další měsíce a dny by měly sloužit vý- 

pravám, přírodě, romantice, atd  Třebas Jirkovo Ohňování toho by- 

lo důkazem. Táž je potřeba i nové členy upozornit, že jsou velmi ví- 

tanou součástí, ale nikoliv středopolem ! I oni mají nějaké povinnosti, 

jako třebas brigády a podovbně…… 

Asi bych toho měl na srdci více, ale raději končím – výše jmenované 

myslím stačilo !!! Před mnoha lety jedna členka pronesla „ už  jsme 

toho udělali dost „. Trochu jsem výrok pro klid upravil, ale sklidil 

údiv. Život oddílový nekončí nikdy, přináší radosti i strasti, jsou pro- 

blémy, ale i úspěchy a dle toho musíme pracovat. 

Děkuji za to, že snad budu pochopen a všechny zdravím alespoň 

pokynem berle. 

 

Pacoc 15.květen 2024 

 

 

 

 

 

 


